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Dr Au is Executive Director of Financial Services Development Council (FSDC). Prior to 

joining the FSDC, he was President of Value Partners Group Limited. Dr Au also served 

as CEO of Eastspring Investments (Hong Kong) Limited and CEO of BOCHK Asset 

Management Limited. He also held various senior management positions at other financial 

institutions including Baring, GMO and HSBC Global Asset Management.  

 

Dr Au was named CEO of the Year in Hong Kong by Asia Asset Management in 2012 

and 2014. He was awarded the Medal of Honor by the HKSAR Government in 2008 for 

his valuable contributions to the securities and asset management industry. He was also 

the Chairman of the Hong Kong Securities and Investment Institute (HKSI) from 2006 to 

2008 and the Chairman of the Hong Kong Investment Funds Association in 2004/2005. 

 

Dr Au is currently serving as a Council member of the Hong Kong Institute of Chartered 

Public Accountants, an Index Advisory Committee member of China Securities Index Co., 

Limited and an Adjunct Professor at the University of Hong Kong among other public 

services. 

 

Dr Au is a CFA Charterholder and a Honorary Fellow of HKSI. He received his BA in 

Physics from the University of Oxford and PhD in Theoretical Particle Physics from the 

University of Durham. 
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區景麟博士，MH，FHKSI (Hon) 

香港金融發展局董事會成員 

行政總監 

 
 

區景麟博士現任香港金融發展局（金發局）行政總監。加入金發局前，區博

士為惠理集團有限公司總裁。此前，他為瀚亞投資（香港）有限公司及中銀

香港資產管理有限公司的行政總裁。區博士亦曾於其他金融機構出任多個高

級管理職位，這些公司包括霸菱、GMO 及滙豐環球投資管理。 

 

區博士分別於二零一二年及二零一四年獲《亞洲資產管理》頒發「香港區最

佳行政總裁年度大獎」。他亦於二零零八年獲香港特別行政區政府頒授榮譽

勳章，以表揚其對證券及資產管理界的傑出貢獻。此外，區博士於二零零六

年至二零零八年期間擔任香港證券及投資學會主席，並於二零零四╱二零零

五年度出任香港投資基金公會主席。 

 

區博士目前擔任多項公職，包括香港會計師公會理事會成員、中證指數有限

公司之指數專家委員會成員以及香港大學客席教授。 

 

區博士現為特許金融分析師，以及香港證券及投資學會榮譽資深會員。他持

有英國牛津大學物理學學士學位及英國杜倫大學粒子理論物理學博士學位。 


